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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het sluiten van gevangenissen (ingezonden 16 maart 2016). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat er nog meer gevangenissen 
gesloten zullen gaan worden?1 Kloppen de feiten, zoals gesteld in het artikel? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
In hoeverre acht u het verstandig het gevangeniswezen op te zadelen met 
reorganisatie op reorganisatie? Kunt u daarbij reageren op de uitspraak van 
de heer Carbo dat na alle eerdere bezuinigingen rust was beloofd? 

Vraag 3
Welke mogelijk scenario’s zijn er door de vestigingsdirecteuren besproken op 
de extra sociëteitsbijeenkomst op 17 februari 2016? 

Vraag 4
Welke mogelijke gevolgen hebben deze mogelijke scenario’s voor onder 
andere het gevangenispersoneel en de gedetineerden? 

Vraag 5
Klopt het dat deze mogelijke scenario’s ook zijn besproken omdat de regering 
in 2017 wederom op het Ministerie van Veiligheid en Justitie wil bezuinigen? 
Vindt u verdere bezuinigingen op onder andere de veiligheid nog wel 
verstandig, gezien de afgelopen discussie over de begroting van Veiligheid en 
Justitie over 2016? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Wat gebeurt er als de prognoses over de mogelijke daling van het aantal 
gedetineerden niet uitkomen? Waarop zijn deze prognoses gebaseerd? 

Vraag 7
Bent u bereid om deze vragen afzonderlijk te beantwoorden vóór het 
Algemeen overleg over het gevangeniswezen voorzien op 30 maart 2016?

1 Telegraaf, 11 maart 2016, «Sluiting gevangenissen toch weer hoog op de agenda»
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